AWARD CITATION

Surname, name and middle name PETROVSKY BORIS IOSIFOVICH 1.

Rank 2. Guards Captain

Position and unit 3. Deputy commander of 116 separate Guards sapper

battalion, 109 Guards rifle "Borislav" Red Banner

Suvorov order division.

is recommended for order "ALEKSANDER NEVSKY"

Birth year 4. 1915

Nationality 5. Ukrainian

Party membership VKP(b) member since 1944 6.

Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war 7. Moscow front 06.1941-09.1941; South-Western front

12.1941- '06.1942; Leningrad front 08.1942-10.1942; 4 Ukrainian front 10.1943-03.1944; 3rd and 2nd

Ukrainian front since 03.1944.

Wounds and contusions 8. Wounded: 03.11.1941, 20.12.1941, 18.07.1943.

Remains in active duty.

In Red Army service since 9. 24.11.1941

10. Drafted by which induction station Rzhischevsky district military commissariat,

Kiev region.

Order "Red Star" decree N_009 on 15.02.1944 by 109 rifle division; order "Patriotic war II class" decree #019 on 17.04.1944 by 10 Guards rifle corps. 11. Previous awards

Awardee's and his family permanent 12.

home address

intentionally obscured

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

In the battle for Budapest (Buda district), he was constantly present in the battalion formation and personally controlled execution of all the combat missions, their timing and precision.

Under his leadership, 2 observation posts were constructed for the division commander, 3 bridges were mined in the city, 5 barricades were raised, and 3 mine fields were laid.

A 4 storey building, equipped by the Germans as a fortified strongpoint, was demolished on the night to 03 January 1945 under the command of Guards Cpt. PETROVSKY. The objective was fulfilled despite the enemy machine-gun and

In all the combat missions, Guards Cpt. PETROVSKY always inspired his men by personal example.

He deserves state award - order "ALEKSANDER NEVSKY".

Commander of 116 separate Guards sapper battalion

15 February 1945 Guards Captain signature /CHECHULIN/

> ESEARCH **BEGORKA**

He deserves order "ALEKSANDER NEVSKY"

DEDUTY TO THE HEAD OF CAPTURED MATERIAL DIRECTORATE Chief engineer of 109 Guards rifle division signature /RYAZANTSEV/

16 February 1945

He deserves order "ALEKSANDER NEVSKY"

COMMANDER OF 109 GUARDS RIFLE "BORISLAV" RED BANNER SUVOROV ORDER DIVISION

GUARDS COLONEL signature /ILYA BALDYNOV/

18 February 1945

Conclusion of the corps commander

He deserves order "ALEKSANDER NEVSKY"

COMMANDER OF 75 RIFLE "BELGRAD" CORPS
GUARDS MJ. GENERAL signature /AKIMENKO/

24 February 1945

Bestowed with order "ALEKSANDER NEVSKY" by the decree # 057/n issued by 2 Ukrainian front on 09 April 1945.

Head of 3rd section of personnel department
Lt. Colonel of army service corps signature



Все графы заполнять полностью НАГРАДНОИ 1 Фаниля, имя и отчество Летровский Борие Иосидов 2. Звание гвардии коми шом з. Должность, часть Замостийся кономогра 116 atiquestouro el apperienoro compraro Tamostona, 109 - 26 apperienos cuperковой Берисиновской Краснозно менной орбено Суворова дивизии. Представляется в нагронидению орденом. Нлексондро Невского: 4. Год рождения 1915 5. Национальность Украими 6. Партийность в ВКПб уч. 7. Участие в гражданской войне, последующих боевых действиях по защите СССР и Отечественной войне (где. когда) Моско вский др. с П. Ул. из Т. Ул., Но-Западный др. с XII. 412. по 4.42 г., Ленинградений орга тучг по 8.42 г., У Упранн син 00 CR. 432. no M. 44. 32:2- Ynpaunemul opp. c m. 442. 8. Имеет ди ранения и контузни в Отечественной войне Рамен: 3 xī · Y/2, 20. xī. V/2, 18. Vii. Y3, M 9. С какого времени в Красной Армии С. 24. 77. 1941. 10. Каким РВЕ призван PHULYEBONIN TBK, Kuebened Obsores из таранее награжден (за кание отличия) сроском "Красиая Звездо". Триказ мед/н от сот таком по до ставительной доманний доманний адрес представляемого к награждению и адрес его семьи 0 1. Краткое конкретное изложение личного боевого подвига или заслуг Is Tour sa ropog byganewm (byga) Hascoguics nocionano в подразденениях байотвоно, конйромеруя выполнение боевых заданий Коландовония - срок и провиньность их выполнения. H Людего руководей вом было построемо 2 можнодой сленых пункий принамура дивизии, запинировано З моста в городе, построено 5 барринади установнено Зминных помя. Под руководством гваруми комитама Летровского в.г. 6 mil na 3ª Indapas 1945 roga Torso nogopbaro 4ª sincremente зорожие, присиособиенное нешующи в опорный пунка. Местопря на пулешейно-миномейный огомь пройив-Ишно задание было выполнень. При выполнении всех зогданий, гвардии конийных Newpolekui G. U. Beerga boodywel wa bouyol a og ugepol Ha Boi nouse me 300 garun Kowaregobarus k cooky surhear nounepour он Достоин Провий елбей в скиго (эконо) моградо, орде-" AREKCANOPA HEBCKOZO. Kontandup Taman 6000: Mulyling. Apelpans 1945 rega.

Достоин Правишенный награды ордены Алексым дры Мевского.
Aubusuonnen Unmenes.
esapour mariop Do la 1. Pasoinges 1.
Дивизионней Иншенер: 1. Разонцев 1. Разонцев 1. 16 феврани 1946 года
TO MAN DOWN THE MAN DE LOS ASSESSED TO THE CONTRACT OF THE PARTY OF TH
A COMPANY AND A
MOTOR HATTAMETHON OF THOM: MUTCHEWHEIMS bigna Temenest "
and the state of t
FORMANIVE 109-PAPIEITO ROTERINOTOR
BEFINGTANOMOR TOTAGE COSHAME IN OR OPTICALA
Grand a property of the same
CONSTRUCTION TEACHCOMARCHION OF THAT CONSTRUCTION TEACHCOMARCHION OF THAT CONSTRUCTION TO ENTIT HE THAT HE T
a Na Response (N. page)
with the last of the war and the state of th
garding in the court of the court of the court of the court of
The state of the s
AND TO BE A SECOND OF THE PARTY
The course of th
ЗАКЛЮЧЕНИЕ КОМАНДИРА КО РПУСА
досто и правител ственной награлы ордена красной звезды
ROMANDAD VE CEPEAROBOTO COM
ROMAHUMP 75 CTPEAKO BOTO OPEREULUM (1)
ROMANDAP TO CTPERCOLOTO PRESENCIAL (AND MERICO)
команцир 75 отрежнового Орексиения (ак женко) "Оу» февраля 1945 года.
поманция то стремового пресессия (ва рымо) поманция тенерал-матор поманция тенерал-матор
ROMANDAP TO CTPERCOLOTO PRESENCIAL (AND MERICO)
ROMANDAP TO STPERCEDIO OPERELLUM (ARMERICO) REDIPARORO PO ROPHICA FRAPLIM PEHEPAR-MATOP
ROMAHUAP 75 STPEACORIC OPELEULUM (AR PERICO) FEATURA FEREPARANDP FOR PLUM FEREPARANDP
ROMAHUMP TO STPERCEDIO COPELEULUM (ARMERICO) REMPRACIO KOPHYGA PRAPILM PEHEPAM-MATOP ORGANICALINA (ARMERICO)
ROMANDAP TO STPERCEDIO COPELEULUM (ARMERICO) "Dy" despara 1945 rods.
ROMANDAP 75 STPERCEDIO OPELEULUM (AR PERENC) FRAPLIMA FEREPARAMOP TOWN DESPARAMON 1945 PORE.
ROMANDAP TO STPERCEDIO OPELEULUM (ARTESENO) THAT PLANT FEREPARAMANOP TO STREET OF THE PARAMANOP THAT PLANT FEREPARAMANOP THAT PLANT FERENCE DOTO OPELEULUM (ARTESENO) THAT PLANT FERENCE DOTO OPELEULUM (ARTESENO)
ROMAHUAP 75 TPEACOEOTO Opciencial (ARTIERO) FEATPARO ROTO RO PRIVA FEATPARO ROTO FEATPARO ROT
ROMANDAP TO STPERCEDIO OPELEULUM (ARTESENO) THAT PLANT FEREPARAMANOP TO STREET OF THE PARAMANOP THAT PLANT FEREPARAMANOP THAT PLANT FERENCE DOTO OPELEULUM (ARTESENO) THAT PLANT FERENCE DOTO OPELEULUM (ARTESENO)
ROMANDAP 75 C TPERCO BOTO OPELEULUS (AN MARKO) THAPHUM PEREPAN-MATOR TOURS OF THE STATE OF THE
ROBARLAR 75 C TPEARO BOTO QUELLUL (AR HELENO) TEMPTARICATO TO NO PHYCA TEMPTARICATO TO HOPE PAR HAND P TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 J. Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 05 14 Jr., aum. TO HARSOM BONCHAM NO. 0
ROMANTAP 75 TPPEARO DOTO OPRIBULLUM (AR MEHRO) FRAPLIM PEREPAN-MATOP TOURTSOM BONCHAM NO. 05 TH J. Vig. aum. TOURTSO
Поинтазом войскам No. (187) Н. Д. Ук. оме. ф. облата 1945 года. Поинтазом войскам No. (187) Н. Д. Ук. оме. ф. облата Деном д. Невенто 11 1 Н. Д. В. Н. Велом Д. Невенто 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
MONTH SOM BONCHAM NO. 05 TH J. J. AMB. TOURS
Поинтазом войскам No. (187) Н. Д. Ук. оме. ф. облата 1945 года. Поинтазом войскам No. (187) Н. Д. Ук. оме. ф. облата Деном д. Невенто 11 1 Н. Д. В. Н. Велом Д. Невенто 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
MONTH SOM BONCHAM NO. 05 TH J. J. AMB. TOURS
MONTH SOM BONCHAM NO. 05 TH J. J. AMB. TOURS
ROMANTAP 75 3 PPEARO BOTO O PRICE LE LULLI (AN MARKO) PAPERO PO DE PRICE LE LULLI (AN MARKO) PARENTA 1945 FORE. TOMANTA SOM BONCHAM NO 13 TH 2. YK. QUAN. P. 10413 Jan Jew 1945 F. THE HELD AND THE STATE OF
ROMANTARY TO STREAM PAIN PRINCIPLE OF THE PLANT PERPARATION PRINCIPLE OF THE PERPARATION PRINCIPLE OF THE PLANT PERPARATION PRINCIPLE OF THE P